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PROTOKÓŁ Nr 68 /2010 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 13 maja  2010 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli : 
 
a/ czterech członków Komisji Kultury i Oświaty / nieobecny – I. Kuziak / 
b/ Wioletta Masłyk – Dyrektor GOK 
 
 
   
 
Porządek obrad : 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Funkcjonowanie placówek kulturalnych, 
4, Sposób pozyskiwania i wykorzystywania środków, 
5. Sprawy bieżące. 
 
Ad 1- 2 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z 
porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad 3 
 
 Przewodnicząca Jadwiga Karaś oddała głos Pani Dyrektor GOK, która poinformowała 
komisję o wzroście kosztów utrzymania świetlic. Zestawienie w załączeniu. Ustalono limit 
wydatków na każdą świetlicę na środki czystości tj. kwot® 25 zł miesięcznie. Pozostałe 
koszty utrzymania świetlic w załączeniu.  
Dyrektor GOK prosi o interwencje w następujących sprawach: 

1) usunięcie wilgoci w świetlicy w Łabiszewie, 
2) zmianę sposobu ogrzewania w świetlicy w Dobieszewie ( zainstalowane jest 

elektryczne – zmienić na CO), gdyż nastąpił duży wzrost zużycia energii elektrycznej, 
3) nastąpiło zwiększenie środków na ogrzewanie w świetlicy w Motarzynie z uwagi na jej 

przeniesienie z remizy OSP do budynku starej szkoły. 
Dyrektor poinformowała także, że w innych Domach Kultury w powiecie słupskim w okresie 
letnim pracownicy zatrudniani są na ½ etatu w związku z nie opalaniem świetlic. Zwróciła się 
także z pytaniem, czy w związku z zaplanowanymi podwyżkami dodatek za staż pracy 
będzie wypłacany oddzielnie.  
Przewodnicząca Komisji poinformowała Panią Dyrektor, że Komisja cały czas ma na uwadze 
ten temat. Uważa, że najlepszym wyjściem byłoby ustalenie harmonogramu wdrażania tych 
świadczeń, ponieważ nowo zatrudnieni pracownicy mają takie same pobory jak te osoby, 
które pracują np. 12 lat. 
Pani Dyrektor poinformowała również, że zrobiła rozeznanie wśród mieszkańców Dębnicy 
Kaszubskiej i ustaliła, że mieszkańcy będą bardziej zadowoleni z 3 dużych imprez (Festiwal 
Leśnych Smaków, Biesiada Piwna czy Zakończenie Lata) natomiast mieszkańcy pozostałych 
miejscowości preferują małe imprezy lokalne – festyny. Poinformowała także, że w roku 
bieżącym Festiwal Leśnych Smaków  będzie organizowany wspólnie z powiatem, który 
sfinansuje występ „gwiazdy”.  
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Ad 4 
 
Pozyskiwanie środków na działalność GOK stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 5  
 
Pani Dyrektor zwróciła uwagę, że miała być zawarta umowa z Panią Kumpin na 
koordynatora świetlic socjoterapeutycznych – sprawa do chwili obecnej nie została 
załatwiona. 
Zatrudnienie w GOK: 

a) główna księgowa 2/5 etatu 
b) biblioteka + czytelnia – 1 etat ( dwa razy po ½ etatu) 
c) świetlica: 7 instruktorów świetlic w tym Podwilczyn i Łabiszewo po ½ etatu, Budowo – ½ etatu 

świetlicy i ½ etatu biblioteki. Dobieszewo i Łabiszewo - płaca nie obciąża budżetu GOK, gdyż 
zatrudnione tam osoby są na stażu. Dębnica Kaszubska 1 etat pracownika gospodarczego 
oraz Pani Wachowska – pisząca projekty, prowadząca kadry i płace nie może przejść na etat 
gł. księgowej.  

 
Na tym protokoł zakończono: 
                                                                                                                    Przewodnicz ąca 
Protokołowała: Irena Tkaczyszyn                                                        Komisji Kultury i Oświaty 
 
                                                                                                                    Jadwiga Kara ś 
 

 


